



## DECLARATION UE DE CONFORMITE EU DECLARATION OF CONFORMITY

FABRICANT / MANUFACTURER	:	SAGEMCOM BROADBAND SAS
ADRESSE / ADDRESS	:	4 ALLEE DES MESSAGERIES - 92271 BOIS COLOMBES CEDEX - FRANCE
MARQUE COMMERCIALE / TRADEMARK	:	SAGEMCOM
FAMILLE DE PRODUIT / PRODUCT RANGE	:	IP Set-Top Box
TYPE DE PRODUIT / PRODUCT TYPE	:	CSTB
NOM DU PRODUIT / PRODUCT NAME	:	DIW377 ALT FR
IDENTIFICATION / IDENTIFICATION	:	253964216
ALIMENTATION / POWER SUPPLY UNIT	:	191688203-xx / 191712335-xx / 191688211-xx / 191714904-xx / 191692517-xx / 191734980-xx
TELECOMMANDE / REMOTE CONTROL	:	T4HIU2110/37k / T4HIU2110/37kB Streamer V3

Le fabricant déclare sous sa responsabilité que ce produit est conforme aux exigences essentielles des directives européennes suivantes :

*The manufacturer declares under his responsibility that this product conforms to the essential requirements of the following EU directives:*

- 2014/53/UE (RED) : Directive 2014/53/UE du Parlement Européen et du Conseil du 16 avril 2014 relative à l'harmonisation des législations des États membres concernant la mise à disposition sur le marché d'équipements radioélectriques et abrogeant la directive 1999/5/CE  
*Directive 2014/53/EU of the European Parliament and of the Council of 16 April 2014 on the harmonisation of the laws of the Member States relating to the making available on the market of radio equipment and repealing Directive 1999/5/EC*
- 2009/125/CE (ErP) : Directive 2009/125/CE du Parlement européen et du Conseil du 21 octobre 2009 établissant un cadre pour la fixation d'exigences en matière d'écoconception applicables aux produits liés à l'énergie (refonte)  
*Directive 2009/125/EC of the European Parliament and of the Council of 21 October 2009 establishing a framework for the setting of ecodesign requirements for energy-related products (recast)*
- 2011/65/UE (RoHS) : Directive 2011/65/UE du Parlement Européen et du Conseil du 8 juin 2011 relative à la limitation de l'utilisation de certaines substances dangereuses dans les équipements électriques et électroniques (refonte)  
*Directive 2011/65/EU of the European Parliament and of the Council of 8 June 2011 on the restriction of the use of certain hazardous substances in electrical and electronic equipment (recast)*

En conformité avec les normes harmonisées ou les réglementations européennes suivantes :


*In conformance with the following harmonised European standards or Regulations:*

Article n° 3(1)(a) of RED directive	Article n° 3(1)(b) of RED directive	Article n° 3(2) of RED directive	ErP directive (Commissions Regulations)	RoHS directive
EN 62368-1:2014+A11:2017 EN 62311:2008	EN 55032: 2015+AC:2016+A11:2020 EN 55035: 2017+A11:2020 EN 301 489-1 V2.2.3 EN 301 489-17 V3.2.4	EN 300 328 V2.2.2 EN 301 893 V2.1.1	EC/1275/2008 + EU/801/2013 EU/2019/1782	EN IEC 63000:2018

*Certificat d'examen UE de type, directive RED / EU-type examination certificate, RED directive : T819032P-01-TEC*  
*Organisme notifié / Notified body : CTC advanced GmbH / 0682*

Le fabricant déclare sous sa responsabilité que ce produit est conforme au titre de la loi n° 2022-300 du 02 Mars 2022 visant à renforcer le contrôle parental sur les moyens d'accès à internet.

*The manufacturer declares under its own responsibility that this product complies with the French law no. 2022-300 of March 02, 2022 aimed at reinforcing parental control over means of access to the Internet.*

A / Place of issue : BOIS-COLOMBES	Le / Date : January 07, 2025	Au nom de / On behalf of SAGEMCOM BROADBAND SAS Signature / Signed : 
		Nom / Name : <b>Olivier TARAVEL</b> Directeur Général, Activité Audio Vidéo Solutions Senior Executive, Vice President AVS Business Unit

